
Mijn medebestuurslid  heb ik gevraagd hoe de Politieke Avond is verlopen. Zij heeft de 

livestream gevolgd. Zij me dat wat haar betreft de avond goed is verlopen en dat er aandacht was voor de 

zaken die wij als Stichting BosEijk hopen terug te zien in de Projectopdracht Emmalocaties. Terugkijken 

was nog niet mogelijk omdat de bijgevoegde link niet werkt. 
 
Voor mijn inleiding deze avond had ik het volgende bedacht: 
"Dat Stichting BosEijk geen primair belanghebbende is voor de Emmalocaties, maar dat wij wel hopen dat 

er blijvende aandacht is voor doelgroepwonen. In het bijzonder voor mensen met een verstandelijke 
beperking. Waarbij wij tot op heden verheugd zijn met de formuleringen hiervoor in de Projectopdracht en 

dat wij met de formulering zoals nu opgenomen mogelijkheden zien voor de realisatie van huisvesting voor 

bijzondere doelgroepen” 
 
Ik hoop u hiermee van voldoende antwoord te hebben voorzien. 
 
Met vriendelijke groet, 

 

 
  

 

 


